
210 - zapytanie, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Mieczysław Jaroszewicz 

Radny zapytał, na ile prawdziwe są informacje, że jednak nie będzie pieniędzy, które były awizowane 

na rozbudowę słupskiej Filharmonii. 
(Odpowiedzi podczas sesji udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-
Wojewódzka - archiwum transmisji obrad) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25644.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/542.html
https://youtu.be/t5OA_EyQfdc?t=3h51m41s

